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User Guide

Precautions / TipsN
Cautions

Please keep or use this product at normal temperature;

Do not expose this product in rain or moisture;

Do  not throw this product to avoid any damage;

Do not disassemble, repair or reform this product;

Please use USB power of DC 5V for output when needed;

Do not throw away or put it in high temperature ( higher than 60℃ ) fire to avoid any danger.

When battery is low,you will hear "Do..Do..." time to time and indicator light will turn to flash 

red light.    

Low power shutdown-when the headset is power on, if the battery voltage is lower than 

3.0V, the headset will be shutdown automatically.

Call switching-call switching between mobile phone and headset: during a call, press " + " 

for about 2 seconds, the audio will be switched from the bluetooth headset to mobile phone; 

short press:          "the audio will be switched from mobile phone back to the bluetooth headset." 

Connect two bluetooth mobile phones at the same time.

    After paired the first mobile phone, please turn off the bluetooth function of the first 

���mobile phone, then pair to the second bluetooth mobile phone.

    Open the first mobile phone bluetooth function, manual connection the first mobile 

    phone.

    Double press the "           " to answer another incoming call while you are on one phone call     .

Charging status -red indicator light remains solid when charging , the blue indicator 

light remains solid when charging completed.
 

Voice dialing-On the status of standby ,double-click "            " . 

OFF

Features / Handling of the waste electrical 

The waste Electrical

This marking shown on the product or its literature indicates that it should not be disposed 

with other household wastes at the end of its working life.To prevent possible harm to the 

environment or human health from uncontrolled waste disposal, please separate this from 

other types of wastes and recycle it responsibly to promote the sustainable reuse of material 

resources.�Household user should contact either the retailer where they purchased this 

product or their local government office, for details of where and how they can take this item 

for environmentally safe recycling.�Business users should contact their supplier and check 

the terms and conditions of the purchase contract. this product 

should not be mixed with other commercial wastes for disposal.
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Features

+-

Power on-long press the"  " button for 2 second until the indicator light flashes.          blue 

Power off -With the headset power on,long press the "           " button for 3 second,the blue 

indicator light flashes 2 second and goes off.

Answering a call -Press the answer key on your phone or short press the " " button           

on your headset.

Ending a call -Press the end key on your phone or short press the " " button on your              

headset.

Rejecting  a call -Press moible phone hang up key or  double-click "             " to hang up

Redialing the last called number-Double press the "           " button when headset is in standby 

mode.

Play / Pause-When you are listening to the music from the headset, you can short press the

 "             " button to play and pause.

Previous / Next Track-Previous Track short press the " + " 2 seconds. Next Track short press 

the " - " .

Volume control-Volume will be up when when press the" + " 2 second�and will be down�when  

short press the " - "

Microphone muting-During a call, press " - " for about 2second, microphone�is muted,  press 

" - " again for about 2 second it will work again.

Pair to your bluetooth phone

Pair the bluetooth headset for the first time, the distance between the bluetooth�headset and 

your bluetooth phone would be better within 1 meter when pairing.

With the headset power off , hold and press            . 

Start mobile phone bluetooth function.

Search bluetooth device ,choose "  ".HF1007-UMV01H

Input pair code "0000" (the password is required for some phones.)

Repeat above - mentioned steps if the pairing was unsuccessful.

The blue light will flash if paired successfully.

Fail to pair or connect,will turn off automatically after 2mins.

When charging,bluetooth will rquest to turn off automatically. 

 

Voice Prompt

When the headset is on, there will be the automatic voice prompt: power on.

When the headset is off, there will be the automatic voice prompt: power off.

When being connected successfully, there will be automatic voice prompt: your headset is 

connected.

When being disconnected, there will be automatic voice prompt: your headset is disconnected.

When the battery is low, there will be voice prompt: battery low. 

When Max Volume,you can hear "Do..."  

Important: Different mobile phone brands or menu functions, the usage will be 

different. please read your phone's manual carefully.
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Dear Customer

Thank you for choosing runtone bluetooth headset. please read the user manual carefully for 

proper instruction to maximize the advantage of our product. our bluetooth headset are well 

designed fashionably, smart and portable, pure acoustic and multi functional. we have patents 

for the whole series of our bluetooth headsets , our bluetooth headsets are applied with the top 

advanced electro acoustic technology, providing you the best enjoyment of music any time at home, 

outdoor or business work, and provide the perfect acoustic with your notebook and any digital 

audio/visual devices with bluetooth function. lead you to wonderful music, enjoy healthy & happy life.
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Product schematic
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ltem Bluetooth Headphone

Bluetooth CSR 

Porcelain Cover

Net weight

Frequency response 20Hz~20KHz

Music playing time 25H

Battery Volume 320mAH

Working distance

Charging time 2.5H

4.1  

up to 10m

160g

Product Description

This product can accept audio file from any bluetooth devices like bluetooth mobile phones, bluetooth notebooks.
When being connected to bluetooth DONGLE ON PC , it can play any audio files on the computer. you can use it 
for voice chat to achieve wireless、MSN、SKYPE.
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Model: 



功能介绍

开机长按“      ”键2秒，蓝色指示灯闪烁1次，

关机:待机或工作模式下,长按“     ”3秒,红色指示灯亮约2秒后熄灭。

接听电话: 按手机接听键接听或短按耳机“      ”键接听。

挂断电话：按手机挂断键挂断或短按耳机“      ”键挂断。

拒接电话: 按手机挂断键或双击"       ”键挂断。

末码拨号: 在耳机处于待机状态下双击“      ”键针对最后一个拨出

电话号码进行重拨（ ）。注：须手机支持Bluetooth重拨模式

音乐播放:在音乐播放状态下短按“       ”键可进行播放/暂停。

翻曲选择: 播放中短按“+”键播放下一曲，短按“-"键播放上一曲。

音量调节:长按音量 "+" 或"-"键约两秒,对音量进行调节,每按一次

音量增加或降低音量。

静音切换:通话中按 "+"约2秒,禁掉咪功能,再按 "-"约2秒恢复咪功能。

蓝牙配对步骤：

蓝牙首次配对时，蓝牙耳机和手机的距离请控制在1米的范围内；

关机状态下长按“       ”键5秒。

开启手机蓝牙功能，搜索蓝牙设备。

选择“HF1007-UMV01H”耳机。

输入配对密码"0000"(有些手机需要密码配对,有些手机不需要密码配对)

配对失败后，请重复上述操作；

如果配对成功后，蓝灯慢闪烁。

当没有成功配对或连接,在2分钟后自动关机。

当产品充电时，蓝牙要求会自动关机。

语音提示

当开机时，耳机会自动语音提示：“开机”

当关机时，耳机会自动语音提示：“关机”

当配对成功时，耳机会自动语音提示：“已连接”

当连接断开时，耳机会自动语音提示：“已断开”

当音量最大级时，有（嘟）音。

当电池低电时（低电时）有间歇（嘟嘟）提示。并转为快闪红灯提示。

备注：部分功能操作会因手机的不同而有所改变，请用户在实际

操作时留意。

废弃电器处理

废弃电器和电子设备

本产品或附有如下标识的产品，寿命结束时不应与其它家庭废物一起处理。

为了防止因废物受理不受控制而可能使环境或人身健康受到损害，请将本

产品与其它类型的废物分开，并负责任的回收本产品，以促进可持续地

重复利用材料资源。

请与本产品的零售商或当地相关机构联系，了解家庭用户对电子产品环保

回收条例，进行适当的回收。

企业用户应与其供应商联系并检查采购合同的条款和条件，本产品不应与

其他商业废品混在一起处理。

OFF

语音拨号：在连机待机状态下双击“       ”。

（仅支持有语音拨号功能的手机）

NFC功能：手机靠近本机的NFC天线位置即可配对。

低电报警：开机状态中，当电池电压低于3.3V后，每隔20秒发出一次

提示音并闪红灯。

低电关机：开机状态中，当电池电压低于3.0V时耳机将自动关机。

通话转换：在通话过程中长按 " + "键2秒音频从蓝牙切换到手机，

短按“      ”键一次回连，音频再从手机切换回耳机。

充电指示：充电过程中亮红灯，电池充满时亮蓝灯。

一个耳机连接两个手机

按配对步骤，配对第一个手机后，将手机蓝牙功能关闭，再配对

第二个蓝牙手机；

打开第一个手机的蓝牙功能，手动连接第一部手机。

通话时，短按“      ”键，挂断当前电话，接通等待电话；

双击“      ”键，接听第二个来电。

备注：两台手机同时使用一台蓝牙耳机，部分功能将受到限制。
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头梁
尊敬的用户：

    非常感谢您购买和使用我们的头戴式蓝牙耳机,为了更好发挥产品

优越性能，请在使用前详细阅读本说明书，事先了解和熟悉你手机的

蓝牙功能或者其他蓝牙主动设备的蓝牙功能的使用，如电脑的蓝牙功能。

我司的蓝牙耳机外观精美，音质纯美，多功能一体设计，系统上采用了

行业领先电声技术，使您在居家使用，户外旅行，商务工作中随时随地

地享受到卓越等视听产品提供超值完美的音质，带你聆听美妙音乐，

感受健康快乐的生活！

介绍�

 

注意事项N

注意事项

请在常温环境中存放以及使用本产品；

请勿自行拆解、修理、和改造本产品

请勿将产品暴露在雨中或潮湿环境中；

请勿将产品置于温度过低或过高（0℃以下或45℃以上)的环境下

请勿丢掷,避免因跌落造成产品损坏;

请避免靠近儿童或动物的眼睛使用设备指示灯；

请勿使用化学溶剂擦试本产品；

产品⽰意图和描述

蓝牙版本

头戴式蓝牙耳机

此款蓝牙耳机能接收来自手机、笔记本电脑及其他蓝牙设备的音频。

（AV DONGLE: 一般DONGLE)

与PC蓝牙DONGLE配对连接后: 可以播放电脑的各种音频,你可以用来语音聊天,

实现无线QQ、MSN、SKYPE。

说明书

ltem

Porcelain Cover

净重

Frequency response 20Hz~20KHz

音乐播放时间 25H

电池容量 320mAH

工作范围

充电时间 2.5H

4.1  

up to 10m

160g

Model: HF1007-UMV01H



FCC STATEMENT :

This device complies with Part 15 of the FCC Rules. Operation is subject
to the following two conditions:
(1) This device may not cause harmful interference, and
(2) This device must accept any interference received, including
interference that may cause undesired operation.
Warning: Changes or modifications not expressly approved by the party
responsible for compliance could void the user's authority to operate the
equipment.

NOTE: This equipment has been tested and found to comply with the
limits for a Class B digital device, pursuant to Part 15 of the FCC Rules.
These limits are designed to provide reasonable protection against
harmful interference in a residential installation. This equipment
generates uses and can radiate radio frequency energy and, if not
installed and used in accordance with the instructions, may cause harmful
interference to radio communications. However, there is no guarantee
that interference will not occur in a particular installation. If this equipment
does cause harmful interference to radio or television reception, which
can be determined by turning the equipment off and on, the user is
encouraged to try to correct the interference by one or more of the
following measures:

Reorient or relocate the receiving antenna.
Increase the separation between the equipment and receiver.
Connect the equipment into an outlet on a circuit different from that to

which the receiver is connected.
Consult the dealer or an experienced radio/TV technician for help.

RF warning statement:
The device has been evaluated to meet general RF exposure
requirement. The device can be used in portable exposure condition
without restriction.
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